

# Appeal for Information



On the morning of **21/05/2013 (Tuesday)**, the police were alerted to an object that was buried opposite Blk 9 North Bridge Road, next to the bin centre. Upon arrival at the scene, it was discovered that the buried object was a dead cat wrapped in blue and white towels. The dead cat appeared to have been badly neglected.

The SPCA is appealing for witnesses and/or any information that may lead to the identification of the owner/s or person/s that may be responsible for this act. If you can help, please call the **SPCA** at **6287 5355 ext. 9**.

**In Singapore, cruelty to animals is a crime. Under the Animals and Birds Act, anyone who is found guilty of such an offence including abandonment of any animal, can be imprisoned for up to 12 months, fined up to \$10,000, or both.**

## 寻找目击者

在 2013 年五月二十一日(星期二)早上接到公众通知有可疑的物体埋藏在北桥路大牌 9 号的垃圾收集站旁。警方到现场时发现被埋藏的是一只用蓝白色毛巾包裹的猫尸体。这只猫有可能被其主人严重疏忽照顾。

新加坡防止虐待动物协会呼吁任何有线索的热心公众帮助我们调查这起案子，寻获弃猫的人。如果你有任何线索，请拨打热线电话 6287 5355 直线 9 与我们联系。

在新加坡，虐待动物(包括遗弃)是犯法的。在动物与飞禽法律下，被捕的犯罪者将会面对法律的制裁。如果罪名成立，犯罪者可坐牢不超过一年或罚款高达一万元或两者兼施。